



CTMX04 墨西哥城 四天三夜(天天出發)



CTMX04 Mexico City 4Days (Daily Departure)

備註：第三、四人價格和小孩價格（12歲界定），均不含床位，跟第一、二人共享房間

團號 Tour code	雙人房(第1,2人) Tour price (1 st /2nd)	第三,四人 (3 rd /4th)	小孩 Child	單人房差 Single room
CTMX04	\$398/人	\$368/人	\$228/人	\$210

第一天：原居地 - 墨西哥城

Day 1 : Hometown - Mexico City

客人抵达机场后，导游将在行李提取处等候并送往下榻酒店休息。
The flight arrives at Mexico City airport our tour guide will pick up at the baggage claim area and transfer to the hotel.
Hotel: Royal Rosa Zona or similar

第三天：墨西哥城（早餐）

Day 3 : Mexico City (B)

早餐後參觀奇迹教堂--瓜达鲁佩圣母院遗迹区(GUADALUPE SHRINE)，并前往阿兹提克人称「众神之家」的堪与埃及金字塔匹敌的著名宗教城市遗址胜地-狄奥提瓦坎(TEOTIHUACAN)，这里有举世闻名的太阳金字塔、月光金字塔、羽蛇神庙。在一条长4公里宽45公尺的死亡大道两侧整齐排列上百座金字塔形神庙和神殿。举世闻名的太阳金字塔，位于大道东侧是遗址中最大的建筑。高68m，塔基城长方形，长330m，宽187m，共分五层，旅客可沿梯路上达顶部，堪与埃及金字塔匹敌，只是两者功用不同，它不是帝王的陵寝，而是神殿的基座。

After breakfast visit the Church of Notre Dame --- Guadalupe Pei ruins area (GUADALUPE SHRINE), and to the Aztec people known as "the home of the gods" famous religious city ruins Resort - DioTiwa Can (TEOTIHUACAN). There has the world-famous Pyramid of the sun, Pyramid of the moon. On the sides of 4 kilometers long and 45 meters wide -- Avenue of the Dead, there are hundreds of Pyramid temples and shrines. The world famous Pyramid of the sun is the largest building on the eastern side. Pyramid of the sun is Kentucky City rectangular and it is 68 meters high. 330meters long and 187meters wide. It divided into five layers; the visitors can reach the top by staircase. The only difference between Pyramid of the sun and Egypt Pyramid is the different functions; Pyramid of the sun is not the emperor's mausoleum, but the base of the temple.
Hotel: Royal Rosa Zona or similar



第二天：墨西哥城（早餐）

Day 2 : Mexico City (B)

早餐後開始參觀墨西哥城城区和博物館，包括中央廣場，厄爾尼諾索卡羅，主教座堂，與著名的迭戈里維拉的壁畫和查普爾特佩克公園的故宮。
After breakfast start the Mexico City tour and visit the museum, including Central Square, El Zocalo, The Metropolitan Cathedral the National Palace with the famous Diego Rivera murals and Chapultepec Park. Hotel: Royal Rosa Zona or similar

第四天：墨西哥城 - 送機（早餐）

Day 4 : Mexico City - Hometown (B)

早晨自由活动，导游将按航班分批送机。
Free time in the morning and then drop off to the airport.

團費包括The tour included:

- *4晚精選高級酒店4 nights hotel. *來回機場接送 Airport Shuttle.
- *酒店早餐，午餐 Breakfast, Lunch.
- *專業英語導遊 (中文导游附加費請來電詢問) English tour guide (Chinese tour guide fee please contact us)

團費不包括Fares do not included:

- *機票，個人消費，保險，餐飲，小費；建議小費標準\$24/人(現付司機與導遊)。
Domestic and international flight tickets, personal expenses, insurance, meals, tips; recommend tips \$24/ person (pay to driver and tour guide directly).
- *須保證參加自費專案 (請報名時候與團費一起支付)：查普爾特佩克公園、瓜達魯佩聖母院、厄爾尼諾索卡羅 \$75/人。 Must Paid Optional Fee(prepaid with tour fee): Chapultepec Park, Guadalupe Pelosi Notre Dame, El Zocalo \$75/ person.